

Eingelangt am 12/11/10

COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION

Brussels, 12 November 2010

16238/10

Interinstitutional File: 2010/0252 (COD)

> **TELECOM 123 AUDIO 42** MI 450 **CODEC 1254 INST 488** PARLNAT 127

COVER NOTE

from:	Mr Jean Bizet, President de la Commission des affaires européennes -
	Sénat français
date of receipt:	10 November 2010
to:	Mr Yves Leterme, President of the Council of the European Union
Subject:	Proposal for a Decision of the European Parliament and of the Council establishing the first radio spectrum policy programme
	 Opinion of the application of the Principles of Subsidiarity and Proportionality¹
	[doc. 13872/10 TELECOM 91 AUDIO 26 MI 314 CODEC 872 - COM (2010) 471 final]

Delegations will find attached for information a copy of the above opinion.

16238/10 HVW/ek EN/FR DG C II

The translation can be found at the Interparliamentary EU information exchange site IPEX at the following address: http://www.ipex.eu/ipex/cms/home/Documents/pid/10



AVIS MOTIVÉ SUR LA PROPOSITION DE DÉCISION DU PARLEMENT EUROPÉEN ET DU CONSEIL ÉTABLISSANT LE PREMIER PROGRAMME EN MATIÈRE DE POLITIQUE DU SPECTRE RADIOÉLECTRIQUE (COM (2010) 471 final)

*

Le Sénat :

 constate l'absence de motivation de ce texte au regard du principe de subsidiarité, le fait que l'Union a déjà légiféré dans un domaine ne pouvant constituer en aucune façon un blanc seing pour toute initiative ultérieure;

- estime, en conséquence, que la motivation de ce texte au regard du principe de subsidiarité n'est pas conforme à l'article 5 du protocole n° 2 annexé au traité sur l'Union européenne et au traité sur le fonctionnement de l'Union européenne.

16238/10 HVW/ek 2
DG C II EN/FR